
 
 

REFERAT FRA FAU-MØTE TIRSDAG 05.09.23 KL 17.00-18.00 

Tilstede: Camilla, Gunvor 

Info om Hov barnehage kommende barnehageår   

• Vi har til sammen besatt 91 av 96 plasser med 88,9 plasser i snitt. Det er 3 hele 

plasser ledig på storbarn, og plass til ett barn på småbarn. Pr nå har vi noen barn på 

venteliste, alle ønsker oppstart etter nyttår og er under 3 år.  

• Det nokså ulike alderskull nå:  

o Skolestarterne er 13 barn (vokst fra 9 i fjor) – Siden de er litt ujevnt fordelt på 

avdeling blir det i år klubb to dager i uken, og en ekstra turdag annenhver uke.  

o 19-kullet er 23 barn – klubb to dager i uken 

o 20 kullet er 9 barn – klubb to dager i uken 

o 21 kullet er 19 barn 

o 22 kullet er 4 barn 

• Som vanlig i grunnbemanning har vi 4 ansatte på hver avdeling hver dag, to 

pedagoger og to fagarbeidere. 18,4 årsverk i grunnbemanning, og med lærlinger og 

vedtakstimer er vi 25 ansatte.  

• Svært få jobber deltid – kun 6 stk og to av disse jobber 90%. 

• På Kvisten går både Anne og Veronika ut i permisjon – trolig samme uke!!! Dette 

skjer i januar, og det jobbes allerede med å få på plass erstatning. Vi har lyst ut etter 

pedagog som kunne startet nå og jobbet sammen med dem til de går ut, men det var 

dessverre ingen søkere ved første utlysning.  

• Øystein skal også ha en periode med pappapermisjon, og det jobbes med en 

erstatter.  

• Hildegunn jobber som 40% styrerassistent – tirsdager og torsdager.  

• Vi har to 2-års lærlinger: Lukas på Knerten og Andrea på Tommeliten.  

 

Innhold på foreldremøte: 

• Vi testet ut en ly løsning på forrige foreldremøte: to møter på samme dag, men til 

ulikt tidspunkt, slik at foreldre som har barn på begge fløyer får med seg begge 

møtene. Linn foreslo at vi kjører samme ordning, men at vi overlapper møtene med 

en halv time, slik at foreldre som skal på begge møtene slipper å høre på samme info 

fra styrer to ganger. Vi deler oss i avdelinger etter felles info.  

• Foreldrene ønsker et lite gruppearbeid slik at alle som ikke ønsker å si noe i plenum 

også kan ta ordet. Vi ble enige om innspill til innhold i temaer fram til jul, og innspill 

til temaer for neste barnehageår.  



 
• Fokus på de ulike nasjonalitetene som er representert i barnehagen ble foreslått.  

• Ønske om at det skrives årskull bak klubb navn(stjerne og måne) på månedsplanene.  

 

 

Hvem sitter i FAU ett år til, hvem stiller til gjenvalg og hvor må vi velge inn nye 

representanter? 

• Kvisten: Kine har ett år igjen, Silje stiller til gjenvalg – 2 år? Gunvor står gjerne som 

vara. 

• Knerten: Camilla har ett år igjen, tar gjerne to, vi trenger en representant for ett år.  

• Tommeliten: Trenger en representant og en vara for barnehageåret 23/24 

• Nøtteliten: Kristina kan ta ett år til, trenger en vara for barnehageåret 23/24 

 

Referent 

Linn Kirsebom 


